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Protokół nr 206/24   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 29 marca 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pani Magdalena Wicher  - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

         w Wieluniu 

4. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

        Kartografii, Katastru i Gospodarki  

         Nieruchomościami w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

5. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ)  

6. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR)   
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7. Pani Dorota Niezgoda  - inspektor Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu  

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej 117206E w Kamionce”.  

5. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu  

w sprawie zwiększenia budżetu Biblioteki na rok 2024  o kwotę 13.000 zł.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zaopiniowania zmian  

w Regulaminie Organizacyjnym Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów  

na realizację zadań publicznych finansowanych ze środków budżetowych Powiatu 

Wieluńskiego w roku 2024.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem Hali Widowiskowo-Sportowej  

o pow.1524,26 m2 w celu prowadzenia zajęć sportowych - dot. wyrażenia  

zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem Hali Widowiskowo-Sportowej  

o pow. 1524,26 m2 ze Stowarzyszeniem WKS - Wieluń.  

9. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 20.03.2024 r. 
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10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zasad sprawowania 

kontroli nad rodzinami zastępczymi, prowadzącymi rodzinne domy dziecka oraz 

placówkami opiekuńczo-wychowawczymi funkcjonującymi na terenie powiatu 

wieluńskiego.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia upoważnienia 

do kontroli nad rodzinną i instytucjonalną pieczą zastępczą.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2024 r. zadań 

zlecanych przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych  

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji.  

13. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2023 r.  

– temat sesyjny.  

14. Przyjęcie informacji o wnioskowanych i pozyskanych środkach budżetowych  

i pozabudżetowych przez powiat wieluński w roku 2023 i sposobie  

ich wykorzystania.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

17. Sprawy bieżące.  

18. Wolne wnioski.  

19. Zamknięcie CCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CCVI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu. 
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 17 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie robót budowlanych w I Liceum 

Ogólnokształcącym im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu” w związku z wnioskiem 

Dyrektora I LO w Wieluniu. Nadmienił, że jest potrzeba doprowadzenia przyłącza 

gazowego do obiektu zlokalizowanego przy ul. Nadodrzańskiej 4, działka nr 44/2, 43/1, 

39/1, obręb 15, miasto Wieluń, gmina Wieluń, ponieważ jest tam planowane 

ogrzewanie. Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wprowadził  

do porządku obrad jako punkt 17 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie robót budowlanych w I Liceum 

Ogólnokształcącym im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu” (głosowało 5 członków 

Zarządu).   
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad z wprowadzoną zmianą.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął porządek 

obraz z wprowadzoną zmianą (głosowało 5 członków Zarządu).   

 

 

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej 117206E w Kamionce”.  

5. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu  

w sprawie zwiększenia budżetu Biblioteki na rok 2024  o kwotę 13.000 zł.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zaopiniowania zmian  

w Regulaminie Organizacyjnym Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów  

na realizację zadań publicznych finansowanych ze środków budżetowych Powiatu 

Wieluńskiego w roku 2024.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem Hali Widowiskowo-Sportowej  

o pow. 1524,26 m2 w celu prowadzenia zajęć sportowych - dot. wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem Hali Widowiskowo-Sportowej  

o pow. 1524,26 m2 ze Stowarzyszeniem WKS - Wieluń.  

9. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 20.03.2024 r. 
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10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zasad sprawowania 

kontroli nad rodzinami zastępczymi, prowadzącymi rodzinne domy dziecka oraz 

placówkami opiekuńczo-wychowawczymi funkcjonującymi na terenie powiatu 

wieluńskiego.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia upoważnienia 

do kontroli nad rodzinną i instytucjonalną pieczą zastępczą.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2024 r. zadań 

zlecanych przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych  

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji.  

13. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2023 r.  

– temat sesyjny.  

14. Przyjęcie informacji o wnioskowanych i pozyskanych środkach budżetowych  

i pozabudżetowych przez powiat wieluński w roku 2023 i sposobie  

ich wykorzystania.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wykonanie robót budowlanych w I Liceum Ogólnokształcącym im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu. 

18. Sprawy bieżące.  

19. Wolne wnioski.  

20. Zamknięcie CCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej 117206E w Kamionce”. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1476/24 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Budowa drogi gminnej 117206E 

w Kamionce” (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 1476/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu  

w sprawie zwiększenia budżetu Biblioteki na rok 2024  o kwotę 13.000 zł. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Magdalenę Wicher - dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu. Zapytał, 

czym będzie zajmował się ten nowy pracownik.  

Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu wyjaśniła, że powstaje mini Centrum Nauki Kopernik, nazywa się  

to „SOWA - Strefa Odkrywania, Wyobraźni i Aktywności”. Zaznaczyła, że będzie  

to wystawa poświęcona różnym dziedzinom wiedzy. Dodała, że będzie to miejsce  

atrakcyjne i przydatne dla wszystkich, jeśli chodzi o edukację i rozrywkę głównie  

dla dzieci i młodzieży, ale dorośli też skorzystają, odwiedzając takie miejsce. 

Przekazała, że w takim miejscu można organizować, np. urodziny czy imprezy,  

ale mogą też być konferencje, spotkania, może dziać się tam wszystko, co sobie 

zaplanują.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu wicestaroście.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował pani dyrektor, 

że zajęła się tematem, który jest na pewno ciekawy. Zaznaczył, że jego zdaniem 

wszyscy będą dumni, że takie miejsce powstanie na terenie powiatu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ten pracownik 

będzie na minimalnej płacy. Zapytał, jak to będzie wyglądać formalnie, ponieważ 

pomieszczenia będą w II LO, a pracownik będzie Biblioteki. Czy to będzie  

na zasadzie użyczenia pomieszczenia.  

Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu odpowiedziała, że będzie musiała zawrzeć umowę, ponieważ jest taki 

warunek jaki postawiono jej w porozumieniu. Nadmieniła, że porozumienie już jest 

wstępnie podpisane, a umowa dopiero będzie w późniejszym czasie, jak wszystko 

będzie zorganizowane. Dodała, że tak to wyszło i jej zdaniem bardzo dobrze, ponieważ 

warunki w II Liceum są bardzo dobre. Przekazała, że Państwo  

z Centrum Nauki Kopernik byli oglądać te miejsca i byli zachwyceni. Nadmieniła,  

że jest już wstępny projekt, propozycja, bo oni też wspierają pod tym kątem, że mogą 

pomóc zaprojektować te pomieszczenia, więc jest to bardzo dobre miejsce, dostępne 

dla osób z niepełnosprawnościami, pod każdym względem bardzo dogodne.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że uczestnicy,  

czy goście będą biletowani, więc część kosztów, które będą wynikały  

z funkcjonowania, będzie pokrytych.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o dostępność w soboty. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w sobotę będzie otwarte.  

Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie będzie konfliktu, 

jeśli  chodzi o ochronę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że będzie 

oddzielne wejście od ul. Szkolnej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że chodzi  

o 13 tys. zł na utrzymanie pracownika. Dodał, że rozumie, że podpisanie umowy  

ze szkołą będzie dopiero wtedy, kiedy ten lokal będzie wyremontowany, koszty  

po naszej stronie, ale to będzie w budynku II LO, więc te koszty będzie ponosiło  

II LO, tak? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że koszty będzie ponosił powiat tylko pytanie, czy odpowiedzialną osobą będzie 

dyrekcja, czy zarządzający tym obiektem, o to pan skarbnik zapytał? 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że budynek jest 

oddany w trwały zarząd dla II LO. Zaproponował, aby najpierw wyremontować, 

umieścić remont w budżecie II LO, a dopiero później podpisać umowę z Biblioteką. 

Zapytał, czy czerpane korzyści, opłaty będą dochodem Biblioteki.   

Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o kwestię VAT-u.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że trzeba będzie 

się zastanowić i to uzgodnić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu w sprawie 

zwiększenia budżetu Biblioteki na rok 2024  o kwotę 13.000 zł (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zaopiniowania zmian  

w Regulaminie Organizacyjnym Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1477/24 w sprawie zaopiniowania zmian w Regulaminie Organizacyjnym 

Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1477/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

  

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów 

na realizację zadań publicznych finansowanych ze środków budżetowych 

Powiatu Wieluńskiego w roku 2024. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

powiedział, że oczekuje propozycji na przedstawicieli Zarządu Powiatu do składu 

Komisji Konkursowej. Nikt się nie zgłosił. Wobec tego zaproponował pracowników 

Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji w osobach pani Marty Woźniak, pani Igi 

Dąbrowskiej. Zapytał pana Wojcieszaka, czy chciałby być w składzie Komisji.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że nie.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu wobec 

braku innych propozycji, zaproponował naczelnika wydziału pana Zenona Kołodzieja. 

Zapytał, kto jest „za” ww. kandydaturami do składu Komisji Konkursowej.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) do składu Komisji 

Konkursowej jako przedstawicieli Zarządu Powiatu w Wieluniu wyznaczył: Panią Martę 

Woźniak, Panią Igę Dąbrowską, Pana Zenona Kołodzieja (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.   

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1478/24 w sprawie powołania Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych 

w ramach otwartych konkursów na realizację zadań publicznych finansowanych ze 

środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego w roku 2024 (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 1478/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem Hali Widowiskowo-Sportowej  

o pow. 1524,26 m2 w celu prowadzenia zajęć sportowych - dot. wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem Hali Widowiskowo-Sportowej  

o pow. 1524,26 m2 ze Stowarzyszeniem WKS - Wieluń. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że nie ma wskazanego 

od jakiego dnia ma być zawarta kolejna umowa. Zapytał pana skarbnika, czy numery 

rachunków nadal nazywają się tak, jak jest napisane  

w umowie, tj. ZS nr 1 i nr rachunku, czy zostały zlikwidowane te nazewnictwa.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że każda szkoła 

ma wyodrębnione swoje rachunki bankowe.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

powitał panią Justynę Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami. Zapytał o pozostawione wykropkowane 

miejsce w projekcie uchwały dotyczące dnia zawarcia umowy.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że będzie wpisana 

dzisiejsza data posiedzenia Zarządu. Dodała, że nie byli tylko pewni, czy zdążą 

przekazać materiał na dzisiejszy Zarząd, dlatego tak wykropkowali. Dodała, że moc 

obowiązująca będzie wsteczna, ponieważ umowa się skończyła. Nadmieniła,  

że to była 3 letnia umowa. Zaznaczyła, że będą wypracowywać metodę zrobienia 

przetargu, aby ta umowa mogła być w formule 3 letniej.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie, na okres od dnia 

29.03.2024 r. do dnia 31.08.2024 r., z mocą obowiązującą od 1.03.2024 r..  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1479/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem Hali 

Widowiskowo-Sportowej o pow. 1524,26 m2 w celu prowadzenia zajęć sportowych (na 

okres od dnia 29.03.2024 r. do dnia 31.08.2024 r., z mocą obowiązującą  

od 1.03.2024 r.) (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1479/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 



13 
 

Pkt 9 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 20.03.2024 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu powitał 

panią Annę Freus - dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu, której udzielił głosu.         

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnosząc się do 4 łóżek  

na pulmonologii zapytał, czy nie ma potrzeby zwiększenia obsady pielęgniarek,  

czy lekarzy.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie, oddział pulmonologii rządzi się pewną 

sezonowością, 4 łóżka na tym oddziale podejmuje z racji tego, że weszli  

w badanie snu i są to 4 stanowiska, co prawda to jest tylko w czwartki i piątki,  

ale to działa w ryczałcie. Z kolei te procedury były konieczne, żeby starali się  

o miejsca rezydenckie. Biorąc pod uwagę, że wchodzi to w ryczałt, łatwiej będzie ten 

ryczałt wykonać. Dlatego podejmują kroki, które znają, żeby de facto zwiększyć 

fizyczne o te łóżka. Przepisy przewidują obsadę pielęgniarską na puste łóżka tylko tak 

naprawdę chodzi o stany pielęgniarek, które są przypisane do danego oddziału. 

Zawsze można zrobić przesunięcia na inne oddziały, gdzie jest to bardziej potrzebne. 

Zaznaczyła, że jej zdaniem to wybronią, bo jeżeli oddział pulmonologiczny  

ma sezonowość i czasami zdarza się, że pacjentów jest 7-10, to trudno wymagać, żeby 

obsada była 7 pielęgniarek na oddziale. Dodała, że w ostatnim okresie prowadziła 

rozmowy z panią oddziałową, z panią ordynator. Przekazała, że doszły  

do porozumienia, w końcu mają dociągnięty rachunek kosztów i ww. osoby  

też zobaczyły jak wychodzi ten oddział pulmonologiczny, i rozumieją zasadność tych 

decyzji, że trzeba bardziej elastycznie zarządzać personelem. Jeżeli jest  

7 pacjentów, to 2 pielęgniarki muszą wystarczyć, a nie że w któryś dzień tak było,  

że było 5 pielęgniarek i 2 opiekunki. Podkreśliła, że tak nie może być. Dodała,  
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że prowadzi indywidualne rozmowy z każdym ordynatorem, słucha ich uwag,  

co ewentualnie im się nie podoba, co można byłoby poprawić, a oni też słuchają panią 

dyrektor.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że słyszał,  

że na pulmonologię  nie przyjedzie nikt na dyżur, jak  nie będzie miał drugiego dyżuru 

na internie albo na SOR-e (Szpitalny Oddział Ratunkowy). 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że to nie jest prawda, nie mają problemu  

z oddziałem pulmonologicznym. Dodała, że normy prawne temu nie przeczą,  

oni mogą w ten sposób działać. Kontynuowała, że są obszary, gdzie nie można łączyć 

i tego pilnują. Przekazała, że kiedyś rzeczywiście były sytuacje, że np. lekarz na 

karetce był jednocześnie obsadzony na dyżurze, na SOR-e. Podkreśliła,  

że nie ma takiej możliwości, ale są obszary, gdzie łączenia są dozwolone, nic się nie 

dzieje. Poinformowała, że pacjenci pulmonologiczni są to pacjenci objęci lekarzem  

i opieką, tam się mało co dzieje w weekendy, nocami, oni są tak zaopatrzeni,  

że to nie jest żadne zagrożenie dla pacjenta. Poza tym, jeżeli coś się dzieje,  

to jest szpital, wzywany jest również w każdej chwili lekarz anestezjolog. Dodała,  

że muszą oderwać się troszeczkę, bo nigdy nie zepną się finansowo, jeżeli będą 

myśleć w sposób taki schematyczny. Dlatego, że lekarze mają swoje roszczenia  

i oczekiwania, co do finansów, a oni mają swoje roszczenia i oczekiwania,  

co do opieki medycznej. Jeżeli da się pewne obszary połączyć, to należy to robić. 

Nadmieniła, że są szpitale, gdzie na SOR-e jest jeden lekarz, w naszym szpitalu  

jest praktykowane czasem jeden, a czasem jest dwóch, bo generalnie rozumieją  

to jako dwa odcinki, ale to jest ich rozumienie. Przekazała, że np. w Oleśnie tak  

nie jest - jest jeden lekarz. Ścieżki wytarte bardzo trudno jest zmieniać, ale należy  

to robić. Jeżeli lekarz, który ma dyżur na oddziale pulmonologii, a deficyt lekarzy 

specjalistów jest faktem i internistów, lekarze też nie chcą pracować na SOR-e,  

to jeżeli taki lekarz ma inicjatywę i chęć zaopatrzenia tych odcinków, to jest  

to dobrze. Zaznaczyła, że otwarcie podchodzą do wszelkich skarg. Dodała, że jest 

bardzo otwarta na to, że jak ktoś ma jakieś uwagi, to prosi o skargę, bo chce 

przeanalizować, w czym jest problem, bo jeżeli zobaczą problem w tym, że lekarzy jest 

za mało, to należy reagować, ale jeszcze się tak nie zdarzyło. Zawsze  
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te problemy wynikały z czegoś innego, a nie z tego, że nie ma lekarza. Są tacy lekarze, 

że nie chcą dyżurować na dwóch odcinkach i nie będą tego robić, a są tacy, którzy 

chcą. Nadmieniła, że zbliża się sezon letni i jeżeli na oddziale pulmonologicznym 

będzie mało pacjentów, to jest w pełni zasadność. Poprosiła,  

aby pamiętać, że jest pełna obsada i pielęgniarska, i jest zabezpieczenie,  

to jest jeden budynek, więc jakby się coś działo, to ma kto zareagować. Podkreśliła, 

że muszą zacząć patrzeć na szpital jak na cały szpital i korzystać z możliwości, które 

daje im ustawodawca, tylko być może nasi lekarze, my czasami jesteśmy w swych 

strukturach tacy zakonserwowani. Dodała, że przedłoży Zarządowi symulację jakie 

były przychody szpitala, jakie były przychody z NFZ-u, jakie były koszty w przeciągu 

czasowym, koszty wynagrodzeń, koszty zobowiązań wymagalnych, koszty kredytów, 

pożyczek i stan kredytu i pożyczek. Dlatego, że nawet jeżeli w ostatnich 2-3 latach nie 

udało się zmniejszyć w sposób znaczący poziomu kredytów i zobowiązań 

wymagalnych, to trzeba zobaczyć to, że do przychodów ten procent zmienił się 

znacząco, bo rok do roku mają 10 mln zł więcej przychodów i kosztów, więc tak 

naprawdę pozostawienie kredytów na tym samym poziomie jest jakimś sukcesem.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd przyjął przedmiotową 

informację.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął informację Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady 

Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 20.03.2024 r.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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 Z sali obrad wyszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

 

 

 

 

Pkt 10 

     Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zasad 

sprawowania kontroli nad rodzinami zastępczymi, prowadzącymi rodzinne 

domy dziecka oraz placówkami opiekuńczo-wychowawczymi funkcjonującymi 

na terenie powiatu wieluńskiego. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu powitał 

panią Beatę Korczewską – dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu oraz panią Dorotę Niezgodę – inspektora w Oddziale Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Zapytał, ile dzieci, wywodzących się z powiatu jest w rodzinnych domach 

dziecka, bo jak rozumie to jest w całym kraju.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak. Przekazała, że w rodzinnych domach 

dziecka jest 7 dzieci, 2 chłopców jest w placówce wychowawczej, socjalizacyjnej.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał  

o te dzieci w rodzinach zastępczych.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że u nas było na koniec roku, bodajże 99 dzieci  

w chyba 74 lub 75 rodzinach. Zaznaczyła, że rodzin zastępczych mamy dużo.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu otworzył 

dyskusję. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do zasad sprawowania 

kontroli, w których jest zapisane, że kontroluje się 5 rodzin zastępczych 

spokrewnionych i 5 rodzin zastępczych niezawodowych, i zastępczych zawodowych 

w ciągu roku. Zauważył, że mamy 10 rodzin, a później jest napisane, że co 2 lata 

powinna być kontrola, więc jego zdaniem nie wyrobimy się. Dopytał, jak to pogodzić, 

bo była mowa o 70 rodzinach zastępczych, a 10 rodzin możemy skontrolować  

w ciągu roku, a później jest napisane, że co najmniej co 2 lata powinniśmy mieć 

kontrolę.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że nie rzadziej niż raz na 2 lata. Zaznaczyła,  

że kontrola, nie rzadziej niż raz na 2 lata dotyczy placówki opiekuńczo-wychowawczej. 

Dodała, że w rodzinach zastępczych nie ma takiego zapisu. Dodała, że są to kontrole 

planowane. Jeżeli coś się dzieje, to zawsze mogą jechać  

na kontrolę doraźną - czy w placówce, czy w rodzinach.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1480/24 w sprawie zasad sprawowania kontroli nad rodzinami zastępczymi, 

prowadzącymi rodzinne domy dziecka oraz placówkami opiekuńczo-wychowawczymi 

funkcjonującymi na terenie powiatu wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1480/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia do kontroli nad rodzinną i instytucjonalną pieczą zastępczą. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że sprawa jest jasna, zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1481/24 w sprawie udzielenia upoważnienia do kontroli nad rodzinną  

i instytucjonalną pieczą zastępczą (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1481/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2024 r. zadań 

zlecanych przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych  

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

poinformował, że jak co roku jest podejmowana taka uchwała, następnie odbędą się 

konsultacje. Zauważył, że jest 5 tys. zł na każde zadanie. 

 Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu zaznaczyła, że 6 tys. zł.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przypomniał, że w tamtym roku 

nie wykorzystano środków. 

 Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu zaznaczyła, że w tamtym roku zgłosiły się tylko 4 organizacje.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1482/24  w sprawie przyjęcia projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

wsparcie realizacji w 2024 r. zadań zlecanych przez Powiat Wieluński do realizacji 

organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

 Uchwała Nr 1482/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 13 

Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego  

za 2023 r. – temat sesyjny. 
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z  wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2023 r. – temat sesyjny 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Na salę obrad wszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

 

 

Pkt 14 

     Przyjęcie informacji o wnioskowanych i pozyskanych środkach budżetowych 

i pozabudżetowych przez powiat wieluński w roku 2023  

i sposobie ich wykorzystania.  

 

 

 

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem informacji w przedmiotowej sprawie. 
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął informację 

o wnioskowanych i pozyskanych środkach budżetowych  

i pozabudżetowych przez powiat wieluński w roku 2023 i sposobie ich wykorzystania 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1483/24  w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1483/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1484/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 1484/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wykonanie robót budowlanych w I Liceum Ogólnokształcącym  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1485/24 w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie robót budowlanych w I Liceum 

Ogólnokształcącym im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 1485/24 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 18 

Sprawy bieżące. 

  

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

poinformował, że kolejny Zarząd odbędzie się w dniu 15.04.2024 r., natomiast sesja 

została zaplanowana na dzień 22.04.2024 r. Nadmienił, że w tym dniu również 

odbędzie się Zarząd. Następnie złożył życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych. 

 

 

 

Pkt 19 

Wolne wnioski. 

 

 

Na CCVI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone. 

 

 

 

Pkt 20 

Zamknięcie CCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CCVI posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


